
Motion till riksdagen 

1988/89:Jo874 

av Paul Lestander m.fl. (vpk) 
Älgjakten 

När riksdagen fattade beslut om övergång till reglerad jakt över hela landet, 

förutsåg man inte den rättstillämpning som väckt sådan irritation framför allt 

i Västerbottens län. Vi avser då den dubbelregistrering av älgjaktsområde n, 

som blir följden genom att områden registreras dels av jaktvårdsområden 

etc. och dels av samer. 

Följderna av detta kan bli skärpta motsättningar mellan olika jägargrup

per, försvårat jaktsäkerhetsarbete, försämrad jaktvård och svårkontrollerad 

avskjutning. 

Genom ett dispensförfarande har systemet ännu inte prövats i Norrbotten. 

Det kan finnas skäl att avvakta kommande jaktsäsongs erfarenheter. Men 

när dessa föreligger bör regeringen låta utvärdera dessa. I utvärderingsdirek

tiven bör också ingå att lägga fram förslag på de åtgärder som man anser 

påkallade. Förslagen bör då arbetas fram så skyndsamt att de kan behandlas 

under 1989/90 års riksmöte. 

Hemställan 

Med hänvisning till det i motionen anförda föreslås 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad som i 

motionen anförs om behovet av utvärdering av beslutet om reglerad 

jakt. 
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